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Besluitenlijst Algemene raadscommissie van 23 november 2017 

 

Agendapunt  1: Opening 

 
Aanwezig: 

Commissieleden: 
Vd Leij, Kindt, Hendriks 
(PvdA); Zwart (CDA); Van 
Leijen, Haring (GBB); Luttik, 
Damink, Swart, Smook, Glas, 
Van Ham (KL); Roem, 
Houtenbos (VVD); Braak, 
Groen, Ouendag (GL); Halff, 
Otto (D66) 
 
Voorzitter: 
Paping 

Collegeleden: 
Snabilie, Van Huissteden, 
Rasch, Mesu 

Griffier: 
Bosch-van Opzeeland 
 
 
 
 
 

 
 

Agendapunt  2: Algemeen spreekrecht 

 

Geen insprekers. 

 
 

Agendapunt  3: Overige onderwerpen 1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen  
Voorgenomen besluit 

Toezeggingenlijst ARC vastgesteld (bijgewerkt tot en met 25 oktober 2017). 
 
Geen lijst ingekomen stukken periode week 42 tot en met week 46.  
 
Geen mededelingen collegeleden. 
 
Rondvraag commissieleden: 
Dhr. Roem deelt mee dat hij bij agendapunt 9 de vergadering verlaat vanwege een punt van 
belang. 
GBB vraagt naar stand van zaken initiatiefvoorstel referendumverordening. Griffie: in het 
presidium is afgesproken dat dit punt door de nieuwe raad wordt meegenomen in het traject 
burgers betrekken. 
GBB vraagt waarom kandidaten op een lijst van een Bergense partij geen zitting mogen 
nemen op een stembureau. In de andere 3 BUCH gemeenten is dit niet aan de orde. Overige 
fracties geven aan dat het aanwijzen van leden van het stembureau een bevoegdheid van het 
college is en dit is zo besloten, zo ook heeft het presidium ingestemd met deze regel.  
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GBB ontvangen graag een overzicht van alle gerealiseerde sociale huur- en koopwoningen, 
inclusief de afspraken die zijn gemaakt over en voor doorverkoop van de afgelopen 15 jaar. 
Portefeuillehouder geeft aan dat dit een hele klus is, hij gaat bekijken of dit realistisch is en 
komt hierop terug. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 

Agendapunt  4: Voorstel betreft de regionale detailhandelsvisie Regio Alkmaar vast te 
stellen 

 
Voorgenomen besluit 

De regionale detailhandelsvisie Regio Alkmaar vast te stellen 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 14-12-2017  Hamerstuk  

 
Opmerkingen 2 

De commissie vindt de periode van vaststelling tot 2025 lang en de portefeuillehouder geeft 
aan dat over 2 jaar de visie wordt geëvalueerd in de pora en dat de raad hiervan op de 
hoogte wordt gebracht. 
Vraag VVD hoeveel ondernemers er zijn geweest op de informatiebijeenkomsten, volgt 
schriftelijk.  
De commissie adviseert een A-stuk. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 

Agendapunt  5: Memo betreft de voortgangsrapportage Mooi Bergen 

 
Voorgenomen besluit 

n.v.t. 

 
Opmerkingen 2 

Er worden veel vragen gesteld over de memo. De vragen en de beantwoording zijn na te 
luisteren op:  
https://www.raadbergen-nh.nl/Vergaderingen/Algemene-Raadscommissie/2017/23-
november/19:30  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  6: Voorstel betreft de belastingverordeningen 2018 vast te stellen  

 
Voorgenomen besluit 

De volgende verordeningen vast te stellen: 
- Afvalstoffenheffing; 
- Forensenbelasting; 
- Kwijtschelding; 
- Leges en tarieventabel; 
- Lijkbezorgingsrechten en tarieventabel; 
- Marktgelden; 
- OZB; 
- Parkeerbelastingen; 
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- Precariobelasting en tarieventabel; 
- Precariobelasting kabels & leidingen; 
- Rioolheffing; 
- Aansluitvoorwaarden riolering; 
- Toeristenbelasting; 
- Watertoeristenbelasting. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 14-12-2017  Hamerstuk  

 
Opmerkingen 2 

De kwijtschelding en vrijstelling wordt besproken, hiervoor wordt het percentage van 100% 
gehanteerd. De uniforme grafrechten zijn een gevolg van de beheerverordening die is 
vastgesteld door de raad. De suggestie voor een tarief voor digitale levering bij stukken wordt 
meegenomen. De hondenbelasting wordt niet meer geheven. 
Het inzichtelijk maken van de areaaluitbreiding en eventuele hogere opbrengsten wordt 
gevraagd aan Cocensus. 
De markttarieven per vierkante meter wordt in tarieventabel nog opgenomen. 
De precario voor kofferbakmarkttarieven is gesteld op 0, er is geen onderscheid tussen 
commerciële en niet commerciële kofferbakmarkten in de tarieven? Er is een aparte 
verordening voor marktgelden. 
 
Er komt eventueel een amendement voor commerciële markten op gemeentegronden. 
De commissie adviseert een A-stuk. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  7: Voorstel betreft de parkeerverordening 2018 vast te stellen 

 
Voorgenomen besluit 

de Verordening op het gebruik van parkeerplaatsen en de verlening van vergunningen voor 
het parkeren (PARKEERVERORDENING 2018) vast te stellen 
 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 14-12-2017  Hamerstuk  

 
Opmerkingen 2 

De portefeuillehouder geeft aan dat de knelgebieden (leefbaarheid) en hotels (vergunningen 
gebruiken) niet in deze verordening worden opgenomen. Het college neemt apart een besluit 
over de inrichting en de raad wordt hierover geïnformeerd.  
De commissie adviseert een A-stuk. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt 8: Voorstel betreft vaststellen van het beleidsplan openbare verlichting 
2018-2027 en de bijbehorende begrotingswijziging 

 
Voorgenomen besluit 

Het Beleidsplan Openbare Verlichting 2018 t/m 2027 en de daarin opgenomen doelstellingen 
vast te stellen. 

Daarbij de volgende beslispunten expliciet vast te stellen:  



 

4 
 

1. In afwijking van de nota Activabeleid te kiezen voor vervangingsstrategie 4 waarbij de 
onderhoudsachterstanden in 10 jaar worden ingelopen en de vervanging van het areaal 
aan het einde van de theoretische levensduur wordt losgelaten: 
- de theoretische levensduur van masten gaat van 40 naar 50 jaar, 
- de theoretische levensduur van armaturen gaat van 20 naar 25 jaar. 

2. Bij de vervanging van armaturen in principe LED verlichting toe te passen, dit in lijn met 
het Duurzaamheidsbeleid 2017 - 2020. Waar mogelijk wordt dit gecombineerd met een 
dimfunctie (bijvoorbeeld voor in de nachtelijke uren). 

3. Het energieverbruik voor openbare verlichting terug te dringen: 
- in 2035 met 35% ten opzichte van 2013, 
- in 2040 met 40% ten opzichte van 2013.  

4. In te zetten op verlichting op maat. 
5. Terughoudendheid te zijn in aanbrengen van verlichting.  
6. Toe te werken naar een elektriciteitsnet in eigen beheer. 
7. Per gebiedstype onderscheid maken naar doel, functie en toepassing van verlichting.  
8.    De begrotingswijziging behorende bij het Beleidsplan Openbare Verlichting 2018 t/m 

2027 vast te stellen. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 14-12-2017   Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Gesproken wordt over een innovatieve methode om de fietspaden Bergen aan Zee en 
Egmond aan Zee beter te profileren, dit omdat de provincie geen verlichting aanlegt. GBB 
overweegt hiervoor een motie in te dienen ter ondersteuning van de portefeuillehouder 
richting gesprekken provincie. VVD sluit zich hierbij aan en is van mening dat licht een 
preventieve werking heeft op de sociale veiligheid.  
Over 2 jaar volgt een evaluatie in de vorm van een voortgangsrapportage. 
Gekeken wordt nog naar het beleidsplan in hoofdstuk 5.8 (terughoudend in verlichting) het 
principe terughoudende verlichting waarbij de kern Bergen wordt aangehouden gaat 
wethouder nog na voor de raadsvergadering. Het verlichtingsniveau moet niet naar beneden 
geeft CDA aan. 
VVD/CDA overwegen een motie over het verlichtingsniveau. 
De commissie adviseert een B-stuk. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  9: Voorstel betreft de evaluatie sociaal domein voor kennisgeving aan te 
nemen en de uitvoeringsagenda sociaal domein 2017-2018 vast te stellen 

 
Voorgenomen besluit 

1. De Evaluatie sociaal domein 2016-2017 ter kennisgeving aan te nemen 
2. De Uitvoeringsagenda Sociaal domein 2017-2018 vast te stellen 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 14-12-2017   Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Halverwege 2018 vindt een evaluatie van de dienstverlening plaats. Sociale teams krijgen het 
steeds drukker, heel veel dient wettelijk te gebeuren, het is verstandig goede prioriteiten te 
stellen en daarmee gaat de ambtelijke organisatie aan de slag. Op termijn komt er per wijk 
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inzicht in de wensen en de noodzakelijke dingen te doen. Binnen de inclusieve samenleving 
wordt extra aandacht besteed aan dementie. De sociale kaart gaat 15 januari live. De 
portefeuillehouder is voorstander niet alles dubbel te subsidiëren voor hetzelfde product.  
De volgende punten volgen voor de raadsvergadering:  

- Uitgezocht wordt hoe het zit met de genoemde multifunctionele overleggen, komt het 
genoemde bovenop hetgeen er al is?  

- Norm VNG van klanttevredenheidsonderzoek. 
- Respons klanttevredenheidsonderzoek voor WMO en jeugd.  

 
Gesproken wordt over het belang van meer en beter communiceren over mediator. 
Portefeuillehouder geeft aan dat er weinig klachten over sociaal domein zijn.  
De lage respons klantenonderzoek wordt besproken, de formats zijn een wettelijke 
verplichting.  
VVD overweegt met een aantal fracties een motie/amendement over eenzaamheid. 
Portefeuillehouder geeft aan dat een informatie-avond over dit onderwerp in het nieuwe jaar 
staat gepland en vraagt dit af te wachten. 
Portefeuillehouder wijst de commissie erop dat door het toevoegen van nieuwe dingen (zoals 
bv integraliteit) aan de uitvoeringsagenda er knelling ontstaat in de werkzaamheden, is niet 
voor stapelen. 
De commissie adviseert een B-stuk. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Bergen, 27 november 2017 


